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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 12/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 28 d’octubre de 2013 
Horari: 19.30 h a 22 h 
Lloc: auditori del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Saray Amarilla Guil, vocal de l’AV Poblenou de la Salut 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Lara Fort Cabanyes, cap del servei d’Habitatge 
Anna Vivas Barnola, tècnica de Pla de Barris 
Elisabeth Pérez Gutiérrez, tècnica de Pla de Barris 
Montse Montañes Navarro, tècnica de Pla de Barris 
Josep Lopez Mateo, tècnic de Pla de Barris 
Josep Abellan Martínez, coordinador d’Economia i Serveis Centrals 
Eva Vilarrubí Marmol,  gerent de l’Agència Tributària de Sabadell 
Montserrat Cadevall Vigues, cap de Gestió Pressupostària 
Carles Bericat López, cap de secció de Mobilitat 
Xavier Cañadas Sánchez, tècnic de la TUS 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Emila Fernandez Romero, vocal de les entitats culturals 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal del grup altres entitats 



 79

Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Estat del desenvolupament del projecte d’intervenció a Can Llobateres arran de la 

proposició aprovada al Ple municipal de data 1 de març de 2011. 
3. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal 2014. 
4. Presentació de la millora de la xarxa transport públic. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions.  
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Cristian Sánchez, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El Sr. Cristian Sánchez dóna la benvinguda als vocals i es presenta com el nou president del 
Consell del Districte 7 substituint el Sr. Ramon Burgués.  
 
Seguidament passa a donar la benvinguda a la nova vocal del districte 7, la Sra. Saray 
Amarilla Guil, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut. 
 

 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
L’acta de la sessió anterior, del dia 17 de juny, s’aprova per unanimitat dels assistents, 
per votació ordinària. 

 
 
2. Estat del desenvolupament del projecte d’intervenció a Can Llobateres arran de la 

proposició aprovada al Ple municipal de data 1 de març de 2011 
 
Pren la paraula la Sra. Lara Fort. El projecte de Can Llobateres sorgeixi arran de la 
necessitat d’actuar en un àmbit territorial de la ciutat que requereix d’una atenció 
especial ateses les característiques, d’una banda, de promoció i/o gestió del parc 
d’habitatges existent, i de l’altra, les característiques socioeconòmiques dels seus 
residents. 
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El projecte el conforma un equip de treball específic. Aquest està format per tres 
professionals, un de Pla de Barris i dos de nova incorporació provinents de Serveis 
Socials Bàsics, configurant un equip amb coneixement del barri de Torre-romeu i de 
Can Llobateres i experiència d’intervenció en l’àmbit individual i familiar, l’àmbit 
comunitari i en l’espai públic.  
 
Les situacions objecte d’intervenció són diverses, com problemes d’organització a la 
majoria de comunitats, deficiències en la gestió comunitària, manca d’eines personals 
de les juntes en cas d’existir, problemes de morositat rellevant, incapacitat per abordar 
la gestió dels impagaments, tensions derivades tant dels problemes d’organització com 
de la morositat comunitària, mal ús dels espais comuns així com manca de manteniment 
i deficiències en els elements comuns, la detecció, l’assessorament i acompanyament 
en situacions de risc de pèrdua de l’habitatge... 
 
S’obra el torn de paraules: 
 
El Sr. Houcine Karazi El Hach, vocal entitats culturals, pregunta qui ha de pagar la 
comunitat en els habitatges ocupats de Vimusa. 
 
La Sra. Lara Fort respon que dependrà de la titularitat de l’habitatge. En aquest cas ha 
de ser Vimusa qui ha de fer front del pagament. Si l’habitatge és privat, ha de ser el 
propietari, i en cas que surti ha subhasta ha de ser el nou propietari. 
 
El regidor dóna les gràcies per la intervenció i el treball que es desenvolupa a tot l’equip 
de Can Llobateres. 
 
 

3. Presentació de les ordenances fiscals i del pressupost municipal 2014 
 

Pren la paraula el Sr. Josep Abellan, coordinador d’Economia i Serveis Centrals. 
 
Aquests pressupostos s’emmarquen dins del context de crisi econòmica que va 
començar el 2007 i els indicadors econòmics apunten que estem immersos de ple en 
aquest període. Per tant, la proposta és de contenció i de manteniment i amb quatre 
objectius generals a complir: 
 

• Mantenir els serveis d’interès públic, tant propis de l’Ajuntament com els 
gestionats per altres entitats i ONG de la ciutat. 

• Fomentar la cohesió social entre tots els ciutadans. 
• Millorar la qualitat de l’espai públic. 
• Preservar i mantenir la “salut” econòmica de l’Ajuntament. 

 
I per portar a terme aquests objectius, cal que l’Ajuntament continuï reforçant el suport a 
les famílies i als col·lectius més desfavorits, caldrà també donar suport als nous 
emprenedors i caldrà continuar amb un control auster de les finances municipals. 
 
A continuació es fa l’explicació dels dos documents que s’han lliurat als membres del 
ple. 
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Seguidament pren la paraula la Sra. Eva Vilarrubí, gerent de l’Agència Tributària de 
Sabadell, que ens explicarà les ordenances fiscals. En termes generals, per al 2014, es 
proposa per a la major part de les ordenances, un increment de l’1%. Altrament hi ha 
ordenances les tarifes de les quals no es modifiquen. 
 
Pel que fa als impostos, taxes i preus públics: 
 

• No increment de la plusvàlua, vehicles i ICIO. 
• Ajuts per pagar la plusvàlua en desnonaments. 
• IBI, IAE, taxa de residus, increment, 1%. 
• La resta de taxes i preus públics, en general, 1%. 
• Nova taxa de matrimonis civil i increment del 50% de la taxa de caixers 

automàtics. 
 
També informar que s’elimina l’obligació de col·locar l’adhesiu renovable anualment a la 
placa de gual. 
 
Per últim, informa que es pot consultar totes les dades del Pressupost Municipal i de les 
Ordenances Fiscals i Reguladores de Preus Públics de 2014 a la pàgina web: 
www.sabadell.cat. 

 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, pensa que el fet que s’elimina l’obligació de no haver de 
col·locar l’adhesiu a la placa de gual provocarà problemes. Pensa que els ciutadans no 
respectaran els guals. 

 
El regidor comenta que es canvi de forma de treball i de reduir temps de gestió que 
suposa un cost per l’Ajuntament de Sabadell. A més, fa saber que des del departament 
de llicències s’ha fet un treball important regularitzant tots els guals de la ciutat. 
 
El Sr. Houcine Karazi El Hach, vocal entitats culturals, pregunta si encara es donen les 
beques del material escolar. 
 
El sr. Josep Abellan diu que la Generalitat de Catalunya va eliminar aquest ajut i que 
l’Ajuntament de Sabadell continua donant-lo. El termini per presentar la sol·licitud s’ha 
acabat, però hi ha la possibilitat de poder parlar amb l’assistent/a social per tal que sigui 
ella que en valori la necessitat. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, exposa que no entén el 
pressupost, que veu molts números i que quan sol·licites ajuts a la Regidoria de Cultura 
sempre et diuen que no tenen diners. 
 
El regidor exposa que es pot consultar punt per punt el pressupost i poden veure on van 
destinats els diners públics, que al web de l’Ajuntament de Sabadell es pot consultar, 
igual que es pot veure la relació de subvencions assignades a cada entitat. 

 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, diu que porta molts anys de 
vocal de districte i que mai no s’havia exposat el pressupost de forma tan ràpida. El que 
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més el preocupa són els 116 milions d’euros d’endeutament que té l’Ajuntament de 
Sabadell. Pensa que l’Ajuntament de Sabadell ha estirat més el braç que la màniga, i 
que tot això té unes conseqüències molt negatives per a tothom. Ja sigui que els 
treballadors municipals se’ls congela el sou i se’ls treu les pagues extres, menys 
subvencions, menys recursos destinats a qui realment ho necessita, menys estat del 
benestar... Pensa que la gestió de qui gestiona els recursos públics, els diners dels 
ciutadans ha estat catastròfica. 
 
En relació amb l’eliminació de l’obligació de col·locar l’adhesiu renovable anualment a la 
placa de gual que ens servia per poder saber qui pagava i qui no. Per tant, pensa que 
provocarà una confusió i espera que aquest canvi no impliqui haver de reduir llocs de 
treball. 
 
El regidor fa saber que no s’ha dit en cap moment que aquest canvi impliqui haver de 
reduir llocs de treball. 
 
El Sr. Abellan comenta que sobre l’endeutament si tothom sabés el que anava a passar 
no s’hauria arribat aquest punt. No obstant això, diu que els números s’han de veure en 
proporció a allò que es genera. Per tant, és com si una persona guanya 1.000 € i ha de 
pagar una hipoteca de 120 €. Des del seu punt de vista, pensa que no és un 
endeutament massa elevat. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, pensa que la comparació del endeutament no és 
comparable i que no li serveix. 
 
El Sr. Pepe, de l’entitat Centro Cultural de Torre-romeu, comenta que el pressupost no 
és un pressupost social i que el deute del Ajuntament de Sabadell equival a tot el 
pressupost de cultura, educació i salut. Per tant, des del seu punt de vista pensa que el 
deute que ha contret l’Ajuntament de Sabadell és excessiu i que equival a 3 partides 
municipals. 
 
La Sra. Montserrat Cadevall exposa que la llei permet arribar a un endeutament fins al 
120% i estén a un 70%. 

 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, pensa que és difícil poder 
entendre el pressupost municipal i que s’hauria d’exposar d’alguna manera més 
didàctica i entenedora per a tothom. A més, són poc participatius perquè estan tancats. 
 
El regidor li fa saber que no estan aprovats, que ara hi ha un més on tothom pot 
presentar al·legacions que consideri adients. 
 
La Sra. Saray Amarilla Guil, vocal de l’AV Poblenou de la Salut, espera que amb el nou 
pressupost es pugui arreglar al més aviat possible els llums d’entrada al barri del 
Poblenou, que fa més d’un any que no funcionen. 
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4. Presentació de la millora de la xarxa transport públic 
 

El regidor dóna la paraula al senyor Carles Bericat, cap del Servei de Mobilitat, Trànsit i 
transports, que presentaran els canvis que es portaran a terme a la xarxa de transport  
urbà de la ciutat. Se’ls lliura els vocals i públic assistent la documentació que se’ns  
projecta.  L’objectiu bàsic d’aquestes millores, que s’implantaran a finals de novembre, 
és  mantenir el servei ja existent a la ciutat el qual consisteix en unes línies de connexió 
nord-sud i unes altres que fan un recorregut transversal d’est a oest i ampliar alguns  
serveis que presenten més demanda. 
 
En aquest sentit, mantenen la seva freqüència de pas i de recorregut les línies 1, 2 i 3 
(eix vertical de la ciutat nord-sud) i les línies 8, 12 i 23. Línies com la 4 i la 6 es 
transformen en la 4 i la 44 canviant de recorregut i de freqüència creant el nou eix 
transversal (est-oest) que connecta el Poblenou i Torre-romeu amb Can Rull, passant 
pel entre i pels Merinals. Aquest canvi significa una major oferta de servei i una millora 
de les freqüències de pas ja que combinant les dues línies s’aconsegueix una 
freqüència  de 15 minuts en el tram comú i de 30 minuts en la resta de la línia. 
 
Cal afegir l’eix diagonal que va des de la zona de les Termes fins a Via Alexandra,  
passant pel centre i l’Eix Macià, formats per la línia 5 i la nova 55. La línia 5 modifica la 
seva freqüència a 20 minuts i manté el recorregut amb la possibilitat d’ampliar-ho en un 
futur al barri de Can Gambús. La línia 55 es crea amb una freqüència de 20 minuts i 
amb un recorregut idèntic a la línia 5, excepte en el tram oest de la ciutat, on es desvia 
cap a Can Llong i la Roureda en lloc de Can Rull. Combinant les dues línies 
s’aconsegueix una freqüència de 10 minuts entre les Termes i la Creu de Barberà amb 
Via Alexandra, passant pel centre de la ciutat, amb uns extrems amb freqüència de 20 
minuts.  

 
Les línies 7 i 11 s’exploten conjuntament amb una freqüència de 30 minuts. La línia 7 
modifica el seu recorregut a partir de Can Rull per unir-se a la línia 11 a Castellarnau,  
creant un trajecte més ràpid i directe amb el centre. La línia 11 dobla el servei i modifica 
el seu recorregut, incorporant el trajecte de la línia 9, connectant tota la ciutat mitjançant 
la Gran Via. Així, circularà des de Castellarnau per la Gran Via fins a Antoni Llonch, on 
entrarà al centre pel carrer d’Alfons XIII i continuarà per la Rambla fins arribar a la Gran 
Via on connectaria amb el recorregut actual fins a Sant Pau de Riu-sec. I la línia 9 passa 
a ser l’11. 
 
Les línies 10 i 80 s’exploten conjuntament i modifiquen el seu recorregut (principalment 
al centre i puntualment als extrems) per aconseguir trajectes més ràpids i directes.  
L’objectiu d’aquesta xarxa és augmentar l’oferta de línies en molts barris, millorar la 
freqüència de pas dels autobusos a les parades en determinades línies, aconseguir 
trajectes més ràpids i directes i, mantenir una cobertura de servei molt semblant a 
l’actual, atenent a la demanda i el model de proximitat del servei existent.  

 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 

  
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals pregunta quina és el temps de 
recorregut que té la línea 4 des de barri de Torre-romeu fins al barri de Can Rull. També 
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manifesta que si vas al teatre, o el cine,...al centre de Sabadell no pots utilitzar el bus 
per la tornada perquè no hi ha servei al barri de Torre-romeu a la nit. 
 
El Sr. Xavier Cañadas, tècnic de la TUS diu que d’uns 40 minuts, aproximadament. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, sol·licita la instal·lació de dues marquesines del bus, l’una 
al carrer de Banyoles i l’altra al carrer de Sau, davant l’ambulatori que va sol·licitar fa 
més d’un any. 
 
El regidor li diu que s’estudiarà la seva instal·lació aprofitant el canvi de línees de bus. 

   
 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 
El president pregunta als representants dels consells sectorials si tenen alguna 
informació per traspassar.  
 
El Sr. Medina, vocal del PSC i representant del consell d’Esports comenta que el darrer 
Ple se’ls va informar que molt aviat es començarà la col·locació de la gespa artificial al 
camp de futbol del Tibidabo. 
 
 

6. Comunicacions  
 
El regidor proposa un nou dia i hora per a realitzar el Ple del districte per tal de poder 
millorar la conciliació de la vida laboral i familiar. Es procedeix a la seva votació i, per 
majoria dels vocals, el Ple a partir d’ara es farà els dimarts a les 18.30h.  
  
El regidor exposa la dinàmica dels plens: excepcionalment aquest Ple ha tingut 3 punts 
en l’ordre del dia, però la norma general és que només n’hi hagi dos, això facilitarà que 
els vocals i públic assistent tinguin més temps per poder parlar i expressar el que 
creguin oportú. També comenta que la informació que ha de ser exposada al Ple 
s’intentarà que arribi abans que se celebri. 
  
Fa saber que té la porta oberta per a tots aquells que ho demanin i explica que vol 
canviar les dinàmiques i estar més present al barri. Per últim, comenta que el pròxim Ple 
de districte tindrà lloc al Centre Cívic del Poblenou. 
  
Seguidament pren la paraula el Sr. Barea, que informa del següent: s’han reposat els 
bancs de la TUS de la plaça del Cardener, s’han pal·liat la pudor persistent al c. de 
Susqueda i s’ha col·locat, a demanda dels hortolans del barri de Torre-romeu i a causa 
dels furts que pateixen de forma reiterada, un pivot per impedir l’accés de vehicles als 
horts. 
  
Per últim comenta que l’obra del camp de futbol del Tibidabo té una durada aproximada 
de 5 mesos i l’inici d’aquestes està previst per a finals de novembre. 
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7. Torn obert de paraules 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, comenta quina previsió es té per a la instal·lació del focus 
del pàrquing del c. de Begoña. També comenta el mal estat que està el talús del c. de la 
Mercè. 

 
Per últim, insisteix amb la pudor que desprèn el crematori. A més, es queixa que ningú li 
ha fet arribar cap resposta de la seva queixa. 
 
El Sr. Barea li fa saber que se li va contestar que el fum que desprèn ve ocasionat en 
funció del vernís de la fusta, fet que provoca que es genera més o menys fum. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC diu que es va dir que no en sortiria cap tipus de fum. 
Sol·licita que es faci un estudi del problema seriós del fum negre que desprèn el 
crematori. 
 
El Sr. Barea li fa saber que el funcionament del crematori és elèctric i segons el 
departament de salut ens va informar que el fum el genera el vernís de la fusta. El 
regidor diu que en tot cas anirem un dia junts per veure in situ el problema. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu comenta que des de que s’ha posat els 
LEDS ha baixat la intensitat de la llum a tot el barri. Està molt fosc. 
 
El regidor comenta que està sota normativa el canvi de l’enllumenat i s’ha fet a tota la 
ciutat per tal de reduir considerablement la factura de la llum. 
 
El Sr. Barea respon que s’està fent mediacions de la llum per tal de valorar si tot està 
correcta. En tot cas, el mantindrem informats de qualsevol incidència. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu pregunta si es trauran els pals de fusta.  
 
El regidor diu que ara mateix no hi ha cap previsió. A més, suposa un cost que hem de 
pagar Endesa, ja que és Endesa qui té els drets sobre ells. No obstant això, si n’hi ha 
algun que sigui perillós evidentment es valorarà la necessitat de que es retiri. 

 
 
I sense més temes a tractar, el Sr. Crisitan Sánchez dóna les gràcies als assistents per les 
seves aportacions i els recorda que el pròxim Ple es durà a terme al Centre Cívic del 
Poblenou. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 
 


